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Beredning Landbygdschef Sam Vickholm, 040 521 8128 
 

Det har flyttats 25 000 € utvecklingspengar till landsbygdsnämnden. 
Egentliga precisa instruktioner för användningen har inte getts. 
Utvecklingsåtgärderna ska ändå vara i linje med stadens målsättningar och 
strategier. Det är inte heller fråga om tilläggsfinansiering till de enskilda 
vägarna. 

 
På landsbygdsenheten har det gjorts upp en idétabell, tabellen fungerar 
som diskussionsunderlag. Också andra idéer kan föras fram. 

 
Till enskilda vägarnas infoprojekt finns möjlighet att avlöna en mycket 
kortvarig assistent. Om man använde en del av utvecklingspengarna till 
assistenten, kunde man åstadkomma en lite längre anställning. Praktiska 
arrangemang vid ordnande av tillställningar och skolningar skulle passa 
bra åt assistenten. Det vettiga i att anställa en assistent är långt beroende 
på vilka åtgärder vi går vidare med. 
 

Föredragning Landsbygdschef Sam Vickholm  
 

Förslag Landsbygdsnämnden diskuterar utvecklingsåtgärderna. Nämnden ger 
även instruktioner om vilka åtgärder som undersöks närmare och förs 
vidare. 

 
Behandling Under diskussionen kom två nya förslag. En ”video” i some anda som lyfter 

fram byarna och landsbygden. Meningen är att för nuvarande och nya 
invånare visa hur mångsidig och trivsam landsbygden i Lovisa är. Det 
andra förslaget var att utse årets landsbygdsföretagare.  

 
Man konstaterade att de här förslagen var avgränsade och tydliga och 
tidtabellsmässigt möjliga att förverkliga under detta år. De övriga förslagen 
lönar sig att förädla på längre sikt eventuellt som projekt. 

 
 

Beslut Landsbygdsnämnden diskuterade utvecklingsförslagen. 
Landsbygdsenheten börjar utreda och förverkliga somevideon och årets 
landsbygdsföretagare. 


